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Le Mans – 8.4.13 (1500 hrs BST) 

 

ELMS TV and online coverage for the 2013 season 
 
More than fifteen nationalities are represented by teams and drivers on the entry list for the 

2013 European Le Mans Series season. It was therefore important to organise high-level 

television coverage and to see the races broadcast in numerous countries.  The organisers 

are delighted to report that the potential number of households taking the highlights exceeds 

600 million, with another potential 600+ million watching coverage through motorsport 

shows.  The number of countries in which the ELMS will be visible in 2013 is likely to be 

more than 100. 

 

In Europe, TV coverage will be provided in 12 countries by a network of satellite, cable or 

internet providers. With 18.5 million potential households Europe-wide, Motors TV will 

broadcast all five races of the season live on its satellite and cable network.  In Italy live 

coverage of every round – all 3 hours of the race – will be broadcast on the internet 

Sportube channel, as well as one-hour recaps on the Italian website, PRS Motomedia. In 

Germany, the SPORT1+ satellite network will broadcast one hour resumés of each race 

while Sport Klub in Hungary (1.45 million households) and in Poland (4.2 million 

households) will provide a one-hour summary for each event. The 600,000 subscribers of 

the Portuguese Sport TV satellite channel will be able to follow the outcome of each round 

through a one-hour highlights package. Cable channels Sport 5 (Czech Republic), Viasat / 

TV2 Sport (2.5 million homes - Denmark), and Nelonen Media (300,000 subscribers - 

Finland) will also broadcast condensed packages of the season’s five races. 

 

However, the European Le Mans Series is not just confined to Europe, but will enjoy 

worldwide coverage!  On the American continent, each event will be shown as highlights on 

the Brazilian pay TV channel Band Sports (2.5 million subscribers), and in the United States 

a one-hour package will be available on Speed Channel (more than 72 million subscribers) 

as well as on the Race Fans TV website. 

 



 
The Middle East and Africa will broadcast a one-hour ELMS programme on their Orbit 

Showtime Networks and Supersport channels, representing respectively 900,000 and 3.5 

million subscribers. 

 

Five Asian/Australasia satellite/cable television providers will offer one-hour programmes on 

the following networks: Australia – Speed Channel;  India, Pakistan, Afghanistan, Bhutan, 

Maldives – Ten Sports Taj TV (60 million subscribers);  New Zealand – SKY Network 

(658,000 subscribers); Thailand – Grand Prix Channel (7 million potential visitors); Pan Asia 

– Fox International Channels (formerly ESPN Star Sports) reaching  173 million households.

 

At least seven international channels will also broadcast news coverage throughout the 

season, diffusing information into 60 countries. Amongst them are Eurovision, SNTV and 

Omnisport who will show news coverage, while motorsport shows on Motorsport Mundial 

(140 million homes reached), Max Power (520 million), Planet Speed (230 million), Mobil 1 

The Grid will also feature ELMS. 

 

Radio Le Mans, an integral service for loyal fans worldwide, will cover all the races live on 

the internet throughout the whole European Le Mans Series. 

 

More information on: www.europeanlemansseries.com 

 

Couverture TV et Web ELMS pour la saison 2013 
 

Plus de quinze nationalités sont représentées par les écuries et les pilotes au sein de la liste 

des engagés dans la saison 2013 de l'European Le Mans Series. Il était important 

d'organiser une couverture télévisée à la hauteur et de voir les courses retransmises dans 

un grand nombre de pays. L'organisation d'ELMS est ravie de pouvoir annoncer aujourd'hui 

que le nombre potentiel de foyers qui pourront voir les "highlights" dépassera les 600 

millions, sans compter les autres 600 millions et plus, de téléspectateurs et internautes qui 

auront la possibilité de suivre les épreuves au travers des chaînes de sports automobiles. 

La saison 2013 de l'European Le Mans Series sera donc diffusée dans plus de 100 pays. 

 

En Europe tout d'abord, la retransmission TV sera assurée dans 12 pays par des réseaux 

de distribution satellite, câble ou internet. Avec 18,5 millions de foyers touchés en Europe, 

Motors TV diffusera l'intégralité des cinq courses de la saison en direct sur son réseau 

satellite câblé, pendant qu'en Italie c'est sur la chaîne Internet Sportube que l'on retrouvera 

les 3 heures de course de toutes les manches ELMS 2013, diffusées en direct live, ainsi 

que des résumés d'une heure sur le site italien PRS Motomedia. En Allemagne, le réseau 

satellite SPORT1+diffusera des résumés d'une heure de chaque course. Il en sera de 



 
même pour la chaîne satellite payante de Sport Kluben Hongrie (1,45 million de foyers) et 

en Pologne (4,2 millions de foyers). Les 600 000 abonnés de la chaîne satellite Sport TV au 

Portugal pourront suivre les résultats de chaque manche grâce à un résumé d'une heure. 

Les chaînes câblées Sport 5 (République tchèque), Viasat / TV2 Sport (2,5 millions 

d'habitations - Danemark), et Nelonen Media(300 000 abonnés - Finlande) diffuseront 

également des condensés pour les cinq courses de la saison. 

 

Toutefois l'European Le Mans Series ce n'est pas uniquement l'Europe, mais bien une 

couverture mondiale ! Ainsi sur le continent américain, chaque épreuve sera résumée sur la 

télévision payante brésilienne Band Sports (2,5 millions d'abonnés) ainsi que sur la chaîne 

Speed Channel (plus de 72 millions d'abonnés) et sur le site Race Fans TV, aux États-Unis. 

 

Le Moyen-Orient et l'Afrique retransmettront une heure de programme ELMS sur leurs 

chaînes Orbit Showtime Networks et Supersport qui représentent respectivement 900 000 

et 3,5 millions d'abonnés. 

 

En Asie, cinq chaînes de télévision satellite/câble offriront des programmes d'une heure sur 

les réseaux suivants : Australie : Speed Channel ; Inde, Pakistan, Afghanistan, Bhoutan, 

Maldives :Ten Sports Taj TV (60 millions d'abonnés) ; Nouvelle Zélande - SKY Network (658 

000 abonnés); Thaïlande - Grand Prix Channel (7 millions de visiteurs potentiels); Pan Asia 

- Fox International Channels FIC (ex ESPN Star Sports), 173 millions de foyers.  

 

Au moins sept chaînes internationales diffusent par ailleurs des news tout au long de la 

saison, divulguant l'information dans 60 pays : Eurovision, SNTV et Omnisport feront des 

retours sur les courses, pendant que Motorsport Mundial (140 millions de domiciles 

atteints), Max Power (520 millions), Planet Speed (230 millions), Mobil 1 The Grid 

retransmettront les clips officiels ELMS. 

 

Radio Le Mans, fidèle parmi les fidèles, couvrira l'ensemble des courses en direct sur 

Internet, pendant toute l'année de l'European Le Mans Series. 

  

Plus de renseignements sur :www.europeanlemansseries.com 
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